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  Zápis 10. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 4.11. 2014 v Praze na Strahově  
 
přítomni:   J. Boháč , P. Bednář, P. Šebesta , M. Doktor,  P. Mokrý 
omluven:  P.Náprstek 
hosté:        Z. Krpata, P. Hottmar , T.Ježek 
 

STK 
 

□ 

 

Úkol 1/5/14 trvá - Manuál záchranné služby dosud používaný v Račicích, bude dokončen na jednání STK 

11.11. Bude  doplněn o priority a postupy (zacházení s materiálem, pohybu po vodní ploše, atd), a pravidla 

spojení s ředitelem závodu.    
 

□ 

 

Přihlašování k hlavním závodům - Z.Krpata informoval výbor o zdokonaleném způsobu on-line přihlašování 

k hlavním závodům a o návrhu STK na nové nastavení systému pokut za pozdní a dodatečné přihlášky na 

hlavní závody ČSK. Výbor po projednání navržený postup schválil. Informace bude uvedena v písemné zprávě 

pro valnou hromadu SRK ČSK.                                               Ú-1/10/14: Z.Krpata 

                                                                                                         T: 29.11. 2014 
 

□ 

  

 

 

Termínová listina 2015 – návrh byl upraven a je připraven ke zveřejnění. Z.Krpata informoval o posunu  

soutěže Olympijských nadějí v Polsku na 25.- 27.9. Poslední závod ČP se proto bude konat 3.- 4.10. 2015. Do 

15.11. 2014 bude termínová listina hlavních závodů zveřejněna na internetu. 

                                                                                           Ú-2/10/14: Z.Krpata 

                                                                                                         T: 15.11. 2014 
                  

□ 

 

Příprava nových Pravidel – Z.Krpata informoval o přípravě, dokončení úprav bude jeden z hlavních bodů 

jednání schůze STK 11.11. Pravidla budou vydána do konce roku 2014. 

                                                                                           Ú-3/10/14: Z.Krpata 

                                                                                                         T: 31.12. 2014 
 

□ 

 

Účast závodníků Slovenského svazu v roce 2015 na závodech ČSK - výbor projednal a schválil účast 

závodníků SZK na MČR na dlouhé tratě, MČR v maratónu a na závodech mládeže. STK k tomu přizpůsobí 

soutěžní směrnice pro rok 2015. V rámci MČR na 5 km (25.- 26.4.2015) a MČR v maratonu (3.-4.10.2015) se 

mohou závodníci SZK zúčastnit v neomezeném množství za standartních podmínek pořadatele. Přihlášení 

proběhne přes kontaktní osobu STK. Závod ČP mládeže (Račice 16 – 17.5.2015) bude v kategoriích  žactva a 

dorostu vypsán jako společný „open“ závod ČSK a SZK. Výbor návrhy po projednání schválil. Podrobné 

podmínky podílu na pořadatelských nákladech budou projednány se SZK do konce roku 2014. Informace pro 

oddíly budou zapracovány v Soutěžních směrnicích pro rok 2015. SZTK bude informován o rozhodnutí 

výboru.                                                                                 Ú-1/9/14: Z.Krpata, P.Mokrý 

                                                                                                         T: únor 2015 
 

SVK souhlasí s návrhem ČSK, aby do doby než bude na Slovensku odpovídající regulérní dráha se společné 

závody mládeže konaly každoročně v Račicích, bez reciprocity. 

 
  1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

 

□ Financování SCM – P. Hottmar informoval výbor, že oddíly čerpají peníze podle plánů a potřeb. Dosud 

vyčerpáno cca 90% rozpočtovaných prostředků. 
 

□ Vydání metodické příručky pro trenéry mládeže - v rámci akce dotované z prostředků ČOV začal P. Hottmar a 

M. Doktor pracovat na osnově budoucí publikace. P. Hottmar ve spolupráci s M. Doktorem byli pověřeni 

sestavením autorského kolektivu, který začne na přípravě publikace pracovat.  

                                                                                               Ú-2/9/14: P.Hottmar 

                                                                                                           T: únor 2015 
 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

       RDS 
 

   

□ Příprava reprezentantů - P.Hottmar informoval o aktuálních výcvikových táborech reprezentantů v zahraničí 

(Chula Vista, Sabaudie, Portugalsko, Abu Dhabi, vše podle plánů osobních trenérů) a o připravovaném 

lednovém testování. Informoval o zajištění skupiny „top7“ a o zahájení spolupráce dalších sportovců 

s Prof.L.Vítkem v oblasti konzultací a sledování výživy. Pochválil dobrou spolupráci s odborníky z Ústřední 

vojenské nemocnice (lékař M.Říha, fyzioterapeut D.Vrbický). Jedná se o vyslání D. Vrbického na VT do Chula 

Visty. P.Hottmar byl pověřen přípravou dopisů pro členy realizačního týmu, včetně B. Žehanové, s informacemi 
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k sezoně 2015.  
 

 

□ Úkol 2/9/14 byl splněn - Odměny sportovcům za dosažené výsledky ME, MS a MSM 2014 byly po schválení 

výborem vyplaceny dle zásad přijatých pro rok 2014.                                                                                                      
   

□ Úkol 3/9/14 byl splněn - P.Hottmar poskytl členům výboru písemné podklady od RSC k oponenturám plánů a 

výročním hodnocením činnosti RSC na rok 2015 
 

□  Úkol 4/9/14 byl splněn - Předložené návrhy nominačních kritérií RDS, RDJ a RDM pro rok 2015 výbor 

projednal a schválil. NK budou zveřejněna na webu a budou zaslána do oddílů společně s materiály pro VH 

SRK ČSK do 14.11. 2014.             
 

□ Úkol -5/9/14 byl splněn - Příprava Evropských her 2015 v Baku. Sekretariát požádal dopisem ČOV o  posun 

termínu na předání konečného návrhu nominace sportovců na 24.4. 2015. Důvodem je termín domácího 

nominačního závodu 21.4. - 22. 4. 2015.  
 

□ Trénink na dráze LOH 2016 v Riu – možnost přípravy v místě konáni OH bude konzultována s trenéry RSC. 

Připadá v úvahu především v rámci startu na před OH závodech – první týden v září 2015 nebo jako podzimní 

VT 2015. 
 

□ Reciproční výměny - výbor jednal o přednostním recipročním ubytování zahraničních výprav ITA a POR (Itálie 

MS + OHQ, Portugalsko MSJ) při ME v Račicích a našich výprav v Miláně a v Monte Moru. Vše bude řešeno 

po Kongresu ICF, kde J.Boháč záležitosti předjedná. P.Hottmar v případě potřeby vycestuje do místa konání 

kvalifikace na OH k zajištění potřebných podmínek pro RD.  

                                                                                           Ú-4/10/14:  P. Hottmar 

                                                                                                         T:  29.11. 2014 
 

□ Účast některých posádek německé reprezentace na M-ČR – zájem německého svazu, vyjádřený při MS 

v Moskvě, projednává s vedoucím trenérem GER  P.Hottmar, zatím bez konkrétního výstupu.  Současně ČSK 

požádal německý svaz o výpomoc při dopravě lodě C2 do New Portu pro VT našich kanoistů. Jednání dále 

pokračují.  

  

RDJ  

□ 

 
 Úkol 6/9/14 byl splněn – sekretariát požádal zástupce ČOV, aby na koordinační schůzce řídícího výboru 

soutěží olympijských nadějí Visegrádské čtyřky, v Bratislavě na konci listopadu, uplatnil u příštího 

pořadatele – Polska, návrh ČSK na změnu termínu závodu OH nadějí 2015. Ze stanovisek dalších účastníků 

se však jeví termín 25.-27.9. 2015 jako konečný a nutné s ním pro plánování roku 2015 pracovat. 
                                                            

□ Zajištění řidičů pro dopravu lodí – výbor projednal možnosti řešení při zajištění transportu lodí na mezinárodní 

akce RD. V důsledku změn předpisu EU, kdy vlek vyšší hmotnosti je třeba řidičské oprávnění C+E, byla 

v r.2014 řešena situace RDS. Výbor schválil částečnou kompenzaci nákladů na získání příslušného oprávnění 

dvěma  trenérům, kteří zajišťují a budou zajišťovat dopravu lodí na akce RDS. Podobně je nutné řešit situaci 

pro RDJ. Postup byl schválen.                                                 Ú-5/10/14:  P. Mokrý 

                                                                                                         T:  29.11. 2014 
 

□ Anketa  České nadace sportovní reprezentace „Juniorský sportovec roku 2014“ - Výbor projednal a schválil návrh  

nominace T. Veselého, F. Skládala a  J. Zavřela. Návrh na nadaci zašle v požadovaném termínu P. Mokrý 

                                                                                               Ú-6/10/14: P. Mokrý 

                                                                                                          T: 29.11. 2014 
 

RDM  
  

□ Hodnocení MS-M – trenér T. Ježek okomentoval písemnou zprávu s hodnocením MSM, kterou zaslal členům 

výboru e-mailem. Organizačně proběhla akce bez potíží. Kompletní výdaje jsou v rámci plánovaného rozpočtu 

RDM. Zodpověděl dotazy k výkonům a výsledkům RDS, které s dvěmi medailemi patří mezi vynikající.   
 

□ Nominační kriteria a plán činnosti RDM 2015 – v komentáři ke schváleným NK na rok 2015 T.Ježek podal i 

výklad k záměru RDM pro rok 2015, a to ke změně přístupu v účasti na mezinárodních soutěžích. Po redukci 

závodů SP na jeden v sezoně se bude více startovat na maratonech uvedených mezi TOP soutěžemi ICF, a to na 

vlastní náklady účastníků. ČSK bude zajišťovat pouze účast na nejprestižnějších akcích, včetně ME a MS. 

Výbor tento postup po projednání schválil. 
 

       Různé 
 

□ Úkol 9/4/14 trvá – záměr uspořádání výstavy o kanoistice v oblastním muzeu v Olomouci, jmenování garanta 
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za SRK ČSK. Výbor nadále hledá ochotného zájemce, nejlépe z Moravy, který by plnil roli garanta za SRK. 

Aleš Verner nabídl zapůjčit do expozice opravené historické lodě. S organizátorem výstavy projedná P. Mokrý. 

 

□ 

 

Úkol -4/8/14  splněn - Kalendář SRK ČSK 2015 - dvanáct stran fotografií nejúspěšnějších závodníků + strana 

s celoročním kalendářem nejvýznamnějších akcí dle návrhu P.Hottmara, je připravena pro tisk. Probíhají 

poslední korekce. Kalendář bude distribuován na VH SRK ČSK.  
 

□ 

 

Informace z jednání výboru ČSK - J.Boháč informoval výbor o výsledcích jednání předsedů sekcí ČSK. Výbor 

projednal přípravu na Kongres ICF 2014 ve Varšavě (7.- 9.11., zúčastní se J.Boháč a J.Pollert), vzal na vědomí 

výstupy z koordinační schůzky členských federací ECA v Bratislavě k potřebám změn ve struktuře orgánů 

ICF, projednání přístupu ČSK k netradičním sportovním aktivitám v ČSK (freestyle, kanoe polo, paddle 

boarding, apod.) a k novelizaci stanov spolků, vynucené novým občanským zákoníkem. Výbor dále schválil 

podporu prodeje knihy 100 let kanoistiky snížením prodejní ceny na 200,-Kč s tím, že tato informace bude 

rozeslána do oddílů a uveřejněna na internetu. Sekretariát bude informovat Nakladatelství Olympia a současně 

prověří možnost odběru knih do univerzitních knihoven v Brně a v Olomouci. Výbor ČSK dále mimo jiné 

schválil rozdělení dodatečného příspěvku 778 tis.Kč od ČOV na olympijskou přípravu  v souladu s účelovým 

určením v poměru 1:1 mezi sekce KR a VS. 
 

□ Informace o jednání s firmou Alpine-Pro – výrobce sportovního oblečení projevil zájem o spolupráci s ČSK. 

Probíhají první jednání. Je očekávána vstupní nabídka k jednání. Obchodní kontrakt by byl uzavřen pro celý 

svaz a na konkrétní akce v ČR (SP, ME).  
 

□ 

 

Jednání s potenciálními sponzory SRK ČSK - M.Doktor referoval o příležitosti k zajištění možného 

sponzoringu a o připravovaném jednání s významnou bankou. Spolu s J.Boháčem připraví nabídku a plnění ze 

strany svazu reklamy a povede další jednání.  
 

□ World Paddle Awards – oceňování osobností z vodácké komunity světa – charakter ocenění a vyhlašovatele 

prověří J.Boháč a J.Pollert na kongresu ICF začátkem listopadu. Poté bude ČSK reagovat.  

□ Nabídka účasti předsedy ČOV na jednání výboru - Podána informace o zájmu předsedy ČOV, který chce 

postupně navštívit výbory svazů olympijských sportů. ČSK bude informovat sekretariát předsedy ČOV o 

struktuře svazu a schůzích jednotlivých sekcí, případně schůzi Výboru ČSK.   

□ Účast představitelů významných státních institucí na akcích ČSK – výbor SRK ČSK vzal na vědomí informaci 

z jednání Výboru ČSK, a souhlasí s návrhem,   aby v případě, že oddíly  mají na své sportovní akce potvrzenou 

účast nejvyšších politických představitelů ČR (člen vlády, předseda poslanecké sněmovny nebo parlamentu, 

hejtman), informovali o tom předem ČSK za účelem zajištění účasti některého z představitelů svazu.  
 

□ Novela Stanov ČSK – J.Boháč informoval o nutnosti upravit znění stanov svazu dle nového občanského 

zákoníku. Výbor ČSK připraví návrh novelizace stanov během léta 2015. Poté by byla svolána Valná hromada 

ČSK k projednání a schválení tohoto návrhu novely. Zmínil, že není požadavek na věcné změny stanov, ale 

pouze přizpůsobení změněné legislativě. 
 

□ Úkol 6/9/14 byl splněn - Hospodaření s majetky ČSK v r. 2014, J.Heller připravil podle schválených 

parametrů k podpisu novou smlouvu s nájemcem kempu v Praze na Císařské louce, na dobu trvání kontraktu  

do konce roku 2019. Smlouva bude podepsána na Strahově v týdnu po 10.11. 2014. 
 

□ Žádosti o investiční dotace MŠMT 2015 – výbor vzal na vědomí, že MŠMT dosud investiční programy na rok 

2015 nevypsalo. Výbor uložil P.Mokrému, sledovat na webových stránkách MŠMT vyhlášení investičních 

programů 2015 (předpoklad listopad, prosinec) a podat včas žádost na dotaci k nákupu nového přívěsu na lodě 

Techau a automatické startovací zařízení na dlouhé tratě.     

                                                                                                     Ú-7/8/14  :  P. Mokrý                                                                                                                

                                                                                                                   T: podzim 2014 
 

□ Ú- 7/9/14 byl splněn - oddílům byly rozeslány smlouvy na čerpání finančních prostředků ze tří různých zdrojů 

(MŠMT program-II, MŠMT program V. a ČOV podpora mládeže z prostředků loterií), spolu s pokyny 

k včasnému a správnému vyúčtování dotací. J.Boháč tlumočil informaci MŠMT, že státní dotace budou 

v listopadu a prosinci 2014 doplaceny do 100% přidělené částky, dosud svaz obdržel 75% přislíbeného 

objemu. V jednání na MŠMT zůstává žádost na prominutí 30% spoluúčasti svazu na dotaci  na ME 2015,  

přislíbeno snížení na 15%. 
 

□ Výstavba v NOC-VS Račice a těžba písku v okolí – P.Šebesta a J.Boháč informovali výbor o komplikovaných 

vztazích s těžební společností s tím, že se usiluje se o jejich narovnání. Dochází k vzájemné blokaci stavebních 

a těžebních aktivit, neboť je obava z poklesu hladiny vody v kanále při rozšiřování těžby písku. Z důvodu 
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zablokování stavebního povolení NOC-VS ze strany těžařů letos neproběhne plánovaná stavba v areálu 

sportovního centra z přiznané státní dotace v objemu 40 mil.Kč. Jedná o přesunu části této investiční dotace na 

příští rok. Jedná se o dostavbu 3 hangárů loděnice, dobudování ubytovacích zařízení namísto chanosů a 

rekonstrukce inženýrských sítí. 
 

□ 

 

 

 

 

 
 

  

 

Příprava ME 2015 – předseda Organizačního výboru ME 2015 P.Šebesta a J. Boháč informovali o procesu 

příprav ME 2015 a jeho organizačním zajištěním ze strany Národního olympijského centra Račice a SC 

Račice, a.s. OV ME se pravidelně se schází, za účasti agentury Stance Communications, která byla angažována 

na marketing, PR a organizaci doprovodných aktivit při ME 2015, v případě dobré práce i při SP 2016 a MS 

2017. Kontrakt s agenturou je nastaven smlouvou s NOC-VS, se kterou byl výbor seznámen. Po projednání 

podmínek výbor doporučil smlouvu uzavřít. Dále byla podána informace o logu ME 2015, o webových 

stránkách www.canoeracice.com. Připravuje se Bulletin, do 14 dnů bude dokončen. Závod bude řízen 

portugalským programem, dodaným smluvně Evropskou kanoistickou asociací (ECA). Technický delegát ECA 

E. Müller přijede na kontrolní návštěvu ve dnech 25.-26.11.2014. P.Šebesta komentoval vážné problémy 

s účastí tělesné postižených sportovců, nejen s bezbariérovým přístupem ale především s ubytováním 60 

vozíčkářů a se zatím vysokou cenou ČT za výrobu povinného televizního signálu.  
 

□ 

 

Příprava MS dračích lodí 2015 – P.Šebesta informoval výbor o přípravě organizačního zajištění ICF MS 2015 

dračích lodí v Račicích. Pořádáním závodu bylo pověřeno NOC-VS, přípravu zajišťuje totožný organizační 

výbor jako ME 2015. Stejný tým připraví i MEJ veslařů 2015 v Račicích. Sdělil, že proběhlo jednání s Českou 

asociací dračích lodí a bylo podepsáno memorandum o spolupráci. Probíhá výběr dodavatele lodí, je připraven 

propagační leták pro účastníky Kongresu ICF ve Varšavě. Jsou připraveny ke spuštění webové stránky závodu 

a dokončeno je logo závodu. Připravuje se nákladový rozpočet. 
 

□ Školení trenérů – P.Hottmar informoval výbor o přípravě školení trenérů  III. třídy – k 4.11. je přihlášeno 40 

zájemců,  studium trenérské I. třídy zahájilo 5 osob.  
 

□ Zajištění monitoringu tisku – předseda informoval, že ve spolupráci se sekcí kanoistiky na divokých vodách 

ČSK a mediální expertkou B.Žehanovou se jedná o zajištění monitoringu tisku pro ČSK, s cílem mít 

k dispozici dokumentací mediálních výstupů o aktivitách svazu pro budoucí marketing. Jedná se s dodavatelem 

Media Tenor. Členům výboru byl předložen vzorek, který firma zajistila z části roku 2014. Na úhradě služby se 

budou podílet všechny tři sekce. Úhrada pro SRK nepřesáhne 25 tis.Kč/rok. Výbor vzal informaci na vědomí. 
 

□ Informace z ČOV – M.Doktor informoval o ukončení spolupráce s McDonald´s a tím po deseti letech i 

projektu podporujícího talenty vybraných  sportovních odvětví. ČOV má snahu v podpoře pokračovat 

v jiném formátu. Lze předpokládat, že T. Veselý, který je nyní členem skupiny Mc Donald´s, bude zajištěn i 

v dalším období. Dále M.Doktor informoval o přípravě kompenzace finančních nákladů na likvidaci 

povodňových škod z roku 2013, připravované nyní státem, po mnoha urgencích sportovního prostředí. Na 

vyhlášenou potřebu aktualizace údajů v výpočtu příspěvku nezareagoval z ČSK pouze KK Slávia Praha o.s. 
 

□ 

 

Vyhlášení nejlepších kanoistů za rok 2014 - J.Boháč informoval o jednání předsedů sekcí ČSK k organizaci 

slavnostního vyhlášení a o zájmu oddílu UP Olomouc o pořádání akce. Po opakovaných jednáních byl 

stanoven termín 15.1.2015 s tím, že akce se uskuteční v Olomouci, ve stejném formátu jako předchozí akce v 

Praze. Vyhlášení nejlepších sportovců ČSK v předolympijském a olympijském roce se pak uskuteční v Praze. 

V Olomouci by se měl v těchto letech konat Galavečer se slavnostním vyhlášením vítězů Českého poháru 

všech tří sekcí svazu.   
 

□ 

 

Úkol 8/9/14 je plněn - Příprava VH SRK ČSK 29.11. 2014 v Račicích  běží podle harmonogramu. Oznámení o 

termínu konání VH  bylo 13.10. rozesláno do oddílů. Zpracovává se Informace o činnosti a hospodářská zpráva 

SRK ČSK za rok 2014. Písemné podklady pro delegáty s programem VH budou do oddílů rozeslány nejpozději 

do 14.11.2014.     

                                                                                                                      

  

  

 

   

Zapsal: P. Mokrý          

      

 

  

http://www.canoeracice.com/

